



■ «Cette boutique, c'est notre Mona Lisa. Elle représente notre plus gros investissement, notre œuvre la plus aboutie.» Jeudi 4 septembre, 20 heures, Gary Friedman, P-DG de Restoration Hardware, la marque californienne de design et de mobilier haut de gamme, n'est pas peu fier de l'ouverture officielle de son nouvel pour découvrir en avant-première ce bijou architectural. Exilées dans le sud-ouest de l'Angleterre depuis le retour de Donald Trump à la Maison-Blanche, la star du talk-show Ellen DeGeneres et sa femme. Portia de Rossi, sont les premières à s'émerveiller devant cet ancien hôtel particulier qui s'étend sur sept niveaux et Pérez», Zoe Saldana ne voulait pas rater ce lancement XXL. Après avoir franchi le portail de bronze aux feuilles d'or, elle admire les œuvres de Sara Bergman et partage ses impressions avec Catherine Deneuve. Elle en profite pour présenter à l'icône française sa sœur Cisely. Alors Bond, Theo James capture tous les regards. Catherine Jeanne d'Hauteserre, ravie de cette inauguration dans le triangle d'or parisien. Fort de ce succès, RH devrait s'installer à Londres et à Milan en 2026. Avec de belles soirées d'inauguration à la clé.



Par Alexandre Maras



LES NUITS DE MATCH

By Alexandre Maras

Avenue des Champs-Élysées – RH IN GRAND STYLE

"This store, it's our Mona Lisa. It represents our greatest investment, our most accomplished work." On Thursday, September 4, at 8 p.m., Gary Friedman, CEO of RH, the Californian design and furniture brand, pulled out all the stops for the official opening of his new flagship on the world's most beautiful avenue, in the very place of Abercrombie & Fitch. His friends made the trip to discover in preview this authentic jewel. Exiled in the American South since Donald Trump's return to the White House, talk-show host Ellen DeGeneres and her wife, Portia de Rossi, were the first to marvel at this extraordinary building, spread over seven levels and 3,500 square meters, whose works lasted more than four years. Just seven years after winning the Oscar for Best Supporting Actress for *Cinderella Man*, Renée Zellweger did not want to miss this XXL launch either. After crossing the bronze gate with imposing leaves, she admired Bergman's works and shared impressions with Catherine Deneuve. She took the opportunity to present her French schoolgirl sister Cindy. Also in the mix was hot favorite to play the next James Bond, Theo James, capturing all the attention. Catherine Deneuve and Zoe Saldana struck a pose together. Cyril Lignac held hands with Jeanne d'Hauteserre, delighted with this inauguration in the golden triangle of Paris. With this success, RH should open next in London and Milan in 2026. Plenty of beautiful inauguration evenings in sight.